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R O M Â N I A 
JUDEȚUL SĂLAJ 
CONSILIUL JUDEȚEAN 
Nr. 16690 din 22.08.2023 
 

PROCES VERBAL 
al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Sălaj 

din data de 22 august 2023 
 
 
Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN,             

 Stimaţi colegi,            
 Doamnelor şi domnilor.  
 În conformitate cu prevederile art. 179 alin. (2) lit. b) din O.U.G. nr. 57/2019 
privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin Dispoziția 
Președintelui Consiliului Județean nr. 268 din 18.08.2023, a fost convocat Consiliul 
Judeţean Sălaj în şedinţă extraordinară, fiind stabilită desfăşurarea acesteia prin 
intermediul platformei Zoom.    
 Asigur conducerea lucrărilor ședinței de astăzi în conformitate cu prevederile 
Dispoziției Președintelui Consiliului Județean Sălaj nr. 80 din 21 martie 2022. 
  La şedinţa de azi, sunt prezenţi  on-line 29 consilieri, absenţi fiind  doamna 
Irimiea Anca-Manuela și domnul Președinte Dinu Iancu Sălăjanu. 

                                                          * 
Odată cu realizarea convocării şi difuzării materialelor, aţi luat cunoştinţă de 

ordinea de zi a şedinţei. 
Supun la vot ordinea de zi :  
- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 29 consilieri județeni. 
- Mulţumesc 

* 
Cu 29 voturi “pentru” a fost aprobată următoarea ORDINE DE ZI: 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de posturi, organigramei şi 
statului de funcţii ale aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Sălaj, ca urmare a 
reorganizării acestuia; 

2. Diverse.  
* 

                                                         *   * 
Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
1. La punctul 1 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea numărului de posturi, organigramei şi statului de funcţii ale aparatului 
de specialitate al Consiliului Judeţean Sălaj, ca urmare a reorganizării acestuia, o 
invit pe dna. consilier SIMONFI MARIA să prezinte raportul de avizare al 
comisiilor de specialitate.     
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* 
Dl. SIMONFI MARIA 
Prezintă raportul de avizare al comisiei de specialitate.    

* 
Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
Dl. PANIE SERGIU 
Am eu o întrebare domnule Vicepreședinte. 
Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Vă rog. 
Dl. PANIE SERGIU 
În referatul de aprobare este menționată Hotărârea Consiliului Județean nr.5 

din 28 ianuarie 2021, și aș vrea să vă întreb pe dumneavoastră sau pe cineva de la 
resurse umane sau de la juridic să ne spună că în acea hotărâre la anexa cu statul de 
funcții apare numărul total de 160 și dacă la proiectul de azi la aceeași anexă nr. 2 
apare într-adevăr 163, cum este menționat azi? 

Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Deci, prin hotărârea pe care o votăm azi se înființează 3 posturi, astfel încât 

numărul total de posturi ajunge la 163. 
Dl. PANIE SERGIU 
Deci atunci am înțeles bine și am văzut bine, atunci au fost 160 și azi sunt 163. 

Mulțumesc. 
Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Mulțumesc și eu. 
Dl. DEMLE ALIN 
Domnule Vicepreședinte, este inadmisibil ceea ce încercăm să facem noi azi, 

îmi pare rău că nu este prezent inițiatorul proiectului, domnul Președinte, nu este cu 
noi, dar fac un apel în special la cei care provin din mediul privat dintre consilieri, 
domnul Blaga, Domnul Ardelean, domnul Olar, gândiți-vă, că noi, dacă votăm acest 
proiect azi, propriu-zis votăm împotriva noastră. Pe lângă faptul că Consiliul județean 
prin acest proiect încearcă să se pună împotriva măsurilor de austeritate propuse de 
Guvern, noi ca și proveniți din mediul privat votăm împotriva noastră. Vă asigur, 
dragi colegi, că dacă ieșiți în stradă nu găsiți nici măcar un sălăjean, acei sălăjeni care 
ne-au trimis pe noi aici în Consiliul județean făcând abstracție de partide din care 
provenim, care să fie de acord cu acest proiect! În scurt timp vor fi măsuri dure de 
austeritate împotriva micilor producători privați și noi prin acest proiect oarecum în 
loc să-i ajutăm și pe ei, noi înființăm noi posturi. Nu este admisibil, este de 
neconceput acest lucru. Am primit în ședința de comisie explicații puerile cu referire 
la aceste 3 posturi, cum că ar fi permutări dintr-o parte în alta, da nu avem nimica, 
poate să fie permutări, atâta timp cât permutările care se fac se desființeze acele 
posturi. În aceeași ședință, noi dacă desființam 3 posturi și înființam alte 3 posturi, 
rămâneam la acele 160 din aparatul de specialitate a Consiliului județean, nu era nico 
problemă. Eu fac și o premoniție dacă pe viitor, după cum știm noi în eventuala 
Ordonanță de Guvern care se va da, s-a stabilit sau se va stabili că 50% din cabinetul 
demnitarilor se reduce și probabil se încearcă să se facă loc la cei 50% care rămân, 
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pentru mine este clar,  vom vedea, dar eu sunt convins de acest lucru că așa se va 
întâmpla. Încă o dată, dragi colegi din mediul privat, gândiți-vă când votăm acest 
proiect, gândiți-vă bine, pentru că nu mai puteți ieși după aia pe stradă să plângeți că 
vi s-a pus 3% în loc de 1% pentru că sunt nevoiți, acel deficit bugetar trebuie scos de 
undeva. Îi înțeleg oarecum pe bugetarii care provin de la buget să voteze acest 
proiect, dar pe cei din mediul privat nu-i înțeleg sub nicio formă, repet, dacă ieșiți pe 
stradă nu găsiți nici măcar un sălăjean, indiferent din ce categorie provine care să fie 
de acord cu acest proiect și sălăjenii ne-au trimis aici. Repet acum ce spune domnul 
Președinte, haideți să nu mai facem politică, haideți să ne gândim puțin! Mulțumesc. 

Dl. PANIE SERGIU 
Domnule Vicepreședinte, sunteți președinte de ședință azi. Eu v-aș recomanda, 

că aveți posibilitatea asta, să propuneți să rămână 160 așa cum a fost votată și 
adoptată  cealaltă hotărâre. Vă mulțumesc. 

Dl. SZILÁGYI RÓBERT-ISTVÁN 
Domnule Vicepreședinte dacă îmi dați voie? 
Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Vă rog. 
Dl. SZILÁGYI RÓBERT-ISTVÁN 
Stimați colegi, mă bucur că ați ridicat problema în felul cel mai populist care se 

poate face în acest moment. 
Dl. DEMLE ALIN 
Nu este populism, domnule Vicepreședinte. 
Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Vă rog să încetați dialogul, este la cuvânt domnul Szilágyi, vă rog. 
Dl. SZILÁGYI RÓBERT-ISTVÁN 
V-am ascultat cu atenție trei minute, am rugămintea să mă ascultați și pe mine. 

Bine? 
Dl. DEMLE ALIN 
Ok. 
Dl. SZILÁGYI RÓBERT-ISTVÁN 
În ultimii trei ani ați lăudat funcționarii publici ai Consiliului județean, aproape 

la fiecare a doua ședință, aproape la fiecare jumătate de an ați întrebat când mai 
majorăm salariile la acești funcționari publici din aparatul propriu al Consiliului 
județean? Nu mă înșel, putem să ne uităm la ședințele pe care le-am avut și sunt 
înregistrate. În acest moment dumneavoastră vă legați de niște chestii la care nu ați 
fost atent, că nu are nicio legătură cu cabinetele demnitarilor, este pur și simplu o 
reorganizare abordată de către conducerea Consiliului județean pentru o bună 
funcționare a instituției, acest drept îl avem din 6 în 6 luni, și în acest sens noi am 
avut ocazia de a face aceste modificări, noi vrem să lucrăm în continuare cu acești 
oameni pe care îi avem în subordine. Cu acești oameni cu care am reușit să facem și 
să realizăm investițiile, anul acesta peste 200 de milioane de lei la secțiunea de 
dezvoltare, anul trecut 180 de milioane de lei la secțiunea de dezvoltare și în primul 
an 130 de milioane de lei la dezvoltare și am investit în județul Sălaj cu oamenii 
aceștia aproape 500 milioane de lei la secțiunea de dezvoltare și din acest punct de 
vedere noi susținem această echipă, susținem mai departe și vrem să lucrăm cu 
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această echipă cu care am început acest mandat. Vreau să vă atrag atenția că din 163 
de posturi, din care sunt ocupate 118, domnule Demle nu sunt ocupate 163, din 
subordinea noastră numărul total este 118, cu ăia lucrăm și cu ăia vom lucra mai 
departe, încercăm să facem tot posibilul ca să dezvoltăm Sălajul, restul de care ziceți 
dumneavoastră sau de care zic alții sunt numai vorbe goale dacă nu ne uităm la 
fondul problemei. 

Dl. DEMLE ALIN 
Domnule Vicepreședinte, permiteți-mi să vă răspund. 
Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Vă rog domnule Demle pe scurt, că la  un moment dat am spus că avem o 

singură intervenție pe același subiect. 
Dl. DEMLE ALIN 
Spuneați că nu sunt ocupate numai 118... 
Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 

 128 de posturi, ca să avem o informație corectă, 128 din 160. 
Dl. DEMLE ALIN 
Aveam 160, pentru ce a fost nevoie să înființăm 3 în plus? Asta nu înțeleg, 

explicam, nu este populism. Populism poate fi ceea ce spuneți dumneavoastră, 
dezvoltăm județul Sălaj, mai avem mult până se dezvoltă Sălajul și va mai fi, va mai 
dura, trebuie să contribuim cu toții. 

Dl. SZILÁGYI RÓBERT-ISTVÁN 
Veți înțelege domnule Demle. 
Dl. DEMLE ALIN 
Eu am înțeles foarte bine, explicați sălăjenilor. 
Dl. SZILÁGYI RÓBERT-ISTVÁN 
O să explic când o să vină în audiență. 
Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Vă rog să încetăm dialogul. Deci sub acest proiect de hotărâre nu se ascunde și 

o să aveți ocazia să constatați că în niciun caz nu este vorba de relocarea vreunor 
persoane de la cabinete așa cum insinuați, nu este vorba de asta, este vorba pur și 
simplu expresia modului în care înțelegem noi să păstrăm funcționalitatea acestei 
instituții la parametrii la care a funcționat până în acest moment, indiferent ce măsuri 
sau de ce măsuri vom fi afectați în viitor de ordonanțe de austeritate, acesta este 
modul în care credem noi că putem să păstrăm în cele mai bune condiții 
funcționalitatea instituției. Posturile care sunt vacante puteți să stați liniștiți vor fi 
probabil tăiate prin ordonanța de austeritate. Dacă mai sunt alte întrebări? 

Dl. OLAR NICOLAE 
Domnule Vicepreședinte, dacă îmi permiteți și mie? O singură întrebare pentru 

domnul Szilágyi, în contextul în ceea ce a zis dânsul. Dacă nu consideră bine venită o 
dezbatere înainte de a lansa pe acest proiect. 

Dl. DEMLE ALIN 
Sunt de acord,  domnule consilier. 
Dl. OLAR NICOLAE 
Adică mi se părea, vedeți unde am ajuns și ce dezbateri sunt și cred că era mai 

bine o dezbatere publică înainte de a lansa acest proiect, mulțumesc. 



                                                                               5 

Dl. SZILÁGYI RÓBERT-ISTVÁN 
La următoarea reorganizare peste 6 luni, aveți dreptate vom face o dezbatere și 

vom dezbate împreună cu toții. 
Dl. DEMLE ALIN 
Da, acum suntem pe fugă domnule Vicepreședinte. 
Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Bun, dacă sunt alte luări de cuvânt? 
Dl. ARDELEAN COSMIN-VASILE 
Da, dacă îmi permiteți vă rog? 
Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Vă rog. 
Dl. ARDELEAN COSMIN- VASILE 
O să încerc foarte pe scurt. Noi considerăm că nu este momentul oportun 

pentru a crește numărul de posturi ținând cont de contextul actual și cu atât mai mult 
cu cât la nivel Guvernamental, așa cum spuneau și colegii mei se discută de măsuri 
de austeritate, de tăieri și de reduceri de posturi, cred că fără doar și poate acest 
proiect are legătură cu viitoarea ordonanță altfel nu văd de unde această grabă, putea 
să fie la ședința ordinară și așa cum am spus, consider că această creștere a numărului 
de  posturi nu este oportună în acest moment. Mulțumesc. 

Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Mulțumesc și eu. dacă sunt alte luări de cuvânt? 
Dl. COSTINAȘ OVIDIU 
Și eu am, foarte pe scurt. Aș dori să susțin toate cele spuse de antevorbitorii 

mei și ridic un semn de întrebare. De ce sunt ocupate 128 de posturi, ce sens are ca în 
organigramă să mărim de la 160 la 163 dacă oricum nu sunt ocupate? Întrebarea mea 
este cât se poate de logică și simplă. Mulțumesc. 

Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Mulțumesc și eu. Așa cum ați văzut probabil în referat există necesitatea unor 

noi posturi la arhivă pentru că în foarte scurt timp se vor finaliza lucrările la arhivă și 
avem nevoie de un nou post acolo. La fel  odată cu atribuirea contractelor de servicii 
publice de transport public, știți că am atribuit câteva în ședința ordinară trecută, pe 
ordinea de zi a ședinței ordinare următoare vor mai fi câteva, apare necesitatea 
monitorizării acestui serviciu și acestor contracte de servicii publice. Dacă sunt alte 
întrebări? 

Dl. BLAGA DUMITRU 
Eu mai am o intervenție. Stimați colegi, stimate colege, vreau să intervin pe 

subiectul ăsta așa m-a provocat și domnul consilier Alin Demle și să-i spun că eu 
conduc o firmă privată și mă uit la fiecare om în parte ce face în companie, sunt 
motivat la un moment dat să dau afară persoanele care nu-și fac treaba, dar le pun și 
la treabă. Eu cred că în acest moment tot aparatul pe care îl avem în Consiliul 
județean trebuie să-și facă datoria și să monitorizăm noi ca și consilieri județeni 
persoanele care vedem că sunt în plus. Domnule Alin, ai vreo gândire a ta  că este 
vreunul care nu face treaba în Consiliul județean azi? 

Dl. DEMLE ALIN 
Nu, eu am făcut referire la cele 3 posturi în plus, nu discut de oameni, apreciez, 



                                                                               6 

discutăm că ce rost are să mai înființeze trei posturi în plus. 
Dl. Blaga Dumitru 
Deci avem dezvoltarea, de care tu zici că nu există, eu zic că există sub 

mandatul tuturor care suntem în acest Consiliu județean. 
Dl. DEMLE ALIN 
Se poate mai mult! 
Dl. BLAGA DUMITRU 
Dar trebuie să funcționăm în continuare și să funcționăm bine, nu sunt de acord 

cu persoanele angajate care nu-și au rolul, obiectul de activitate, sunt de acord ca să 
funcționăm normal și eu cred că cu cele 3 posturi, din punctul meu de vedere nu sunt 
în plus la ceea ce avem azi în Sălaj de făcut, trebuie să îi punem la treabă 

Dl. DEMLE ALIN 
Sunt în plus. 
Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Domnule Demle, nu aș vrea să facem un dialog, ați avut ocazia să vă 

pronunțați pe acest subiect. 
Dl. DEMLE ALIN 
Domnule Blaga aștept să votezi împotrivă! Mulțumesc. 
Dl. BLAGA DUMITRU 
Sunt de acord să facem o dezbatere și între noi ca și colegi în Consiliul 

județean pe toate părțile normale. 
Dl. DEMLE ALIN 
Până atunci,  domnule Blaga aștept să nu votezi acest proiect și ne consultăm și 

după aia decidem dacă votăm sau nu? Ce spui? 
Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Am înțeles punctele dumneavoastră de vedere, vreau să mai fac o precizare față 

de ceea ce s-a spus aici că în acest moment sunt blocate concursurile astfel încât la 
aceste posturi, nu se va organiza concurs pe aceste posturi. Dacă mai sunt alte puncte 
de vedere? 

Dl. SERGIU PANIE 
Numai puțin domnule Vicepreședinte, deci din toate datele pe care ni le-ați dat 

se justifică că această mărire de posturi nu are nicio logică, de aceea v-am propus ca 
și președinte de ședință să faceți propunerea să rămână la 160, oricum vor veni aceste 
măsuri de austeritate din care dumneavoastră știți că vor rezulta reducerea posturilor 
vacante, implicit și acestea. Deci, eu cred că este un proiect de hotărâre care nu are 
nicio logică astăzi. 

Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Am înțeles punctul dumneavoastră de vedere. 
Dl. PANIE SERGIU 
Pe principiul măririi cu 3, de ce nu-l măriți cu 6 sau cu 10 dacă vreți să 

eficientizați munca colegilor noștri sau a echipei. Eu cred că poate să rămână la 160 
cum a fost și într-adevăr să verificăm eficientizarea aceste instituții dacă se va pune în 
discuție această problemă. Mulțumesc. 

Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Mulțumesc și eu. Am înțeles punctul dumneavoastră de vedere. 
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Dl. BLAGA DUMITRU 
Și eu vreau să mai confirm încă o dată că voi vota proiectul de azi, pentru că 

acele 3 posturi nu sunt o pierdere pentru Sălaj, altele sunt pierdere pentru Sălaj. Dacă 
acestea sunt pierderi pentru județul Sălaj, 3 posturi, îmi cer scuze, plătesc eu de la 
privat.  

Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Mulțumesc. Dacă mai sunt alte puncte de vedere ale celor care nu au intervenit 

pe acest subiect. 
Dl. SOUCA VALENTINA 
Bună ziua! Aș interveni și eu puțin. În primul rând apreciez propunerea 

domnului Blaga, dar nu știu dacă există cadrul legal pentru a face acest lucru. Apoi 
suplimentarea celor 3 locuri, am înțeles argumentele însă dacă sunt ocupate doar 128 
de locuri, diferența dintre 160 și 128 nu pot fi angajați cei 3 oameni care sunt 
indisponibili, astfel încât să se rămână în cadrul celor 160, întreb? Mulțumesc. 

Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Mulțumesc. Persoanele pe care le avem în vedere să le relocăm pe aceste 

posturi reprezintă personal contractual, aceasta este motivul pentru care a fost nevoie 
să înființăm posturile. Bine, mai sunt alte luări de cuvânt pe această temă? Nu sunt.     

 
Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este împotrivă? 11 consilieri județeni: Panie Sergiu PSD, Pop 
Gheorghe-Ioan PSD, Demle Alin PSD, Borna Mihai-Alexandru PSD, Opriș 
Alin-Florin PSD, Souca Valentina-Lucia PSD, Forț Corina-Emilia PSD, 
Ardelean Gheorghe PSD, Costinaș Ovidiu PSD, Ardelean Cosmin-Vasile 
USR PLUS, Olar Nicolae USR PLUS. 

- Abţineri? Nu sunt. 
 -    Pentru? 18 consilieri județeni. 
 -    Mulţumesc. 

* 
Cu un număr de 18 voturi “pentru”,  11 ”împotrivă” şi  0 „abţineri”, a fost 

adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea numărului de posturi, organigramei şi 
statului de funcţii ale aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Sălaj, ca 
urmare a reorganizării acestuia. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 116 

* 
                                             *                  * 

Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
2. Diverse 
La diverse dacă dorește cineva? 
Dl. ARDELEAN COSMIN-VASILE 
Eu aș dori, dacă îmi permiteți? 
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Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Vă rog! 
Dl. ARDELEAN COSMIN-VASILE 
În luna ianuarie am solicitat crearea unui fond pentru premierea elevilor 

olimpici, la momentul respectiv într-adevăr am convenit de comun acord să așteptăm 
să vedem care este numărul elevilor care vor obține premii la olimpiadelor școlare, 
revin cu această propunere cu atât mai mult cu cât suntem deja în luna august și de 
asemenea solicit urgentarea procedurilor ce țin de regulament și rectificare bugetară 
astfel încât să premiem elevii care așa cum am spus atunci fac cinste județului Sălaj și 
reprezintă una dintre cele mai bune cărți de vizită a Județului nostru. Menționez că 
am făcut o solicitare și la Inspectoratul Școlar prin care doresc să aflu numărul 
elevilor care au obținut premii la olimpiadele școlare la nivel județean și la nivel 
național și chiar internațional. Revin cu această rugăminte, propunere cum doriți să o 
luați, să urgentăm aceste proceduri astfel încât să fie premiați pe cât posibil în cel mai 
oportun moment, de Ziua Mondială a Educației, care este pe 5 octombrie. 

Dl. CRISTIAN-CLAUDIU BÎRSAN 
Bine, mulțumesc. O să avem în vedere sugestia dumneavoastră. Dacă sunt alte 

luări de cuvânt? Dacă nu declar închisă această ședință extraordinară a Consiliului 
județean mulțumindu-vă tuturor pentru prezență, vreau să vă anunț că în principiu 
următoarea ședință va fi în 31 august, urmând să vedem dacă va fi pe Zoom sau în 
format fizic în funcție de proiectele care sunt pe ordinea de zi. Vă mulțumesc tuturor.  

Nemaifiind alte puncte înscrise pe ordinea de zi, declar închise lucrările 
şedinţei de azi. 

 
 
 

   Ptr. PREȘEDINTE 
   VICEPREȘEDINTE,     Ptr. SECRETARUL GENERAL                                       
                                                                  AL JUDEȚULUI, 
  Bîrsan Cristian-Claudiu      

                                   Pop Letiția 
 
 
 
 
 
 
 
 
Consilier juridic: 
Seres Judith-Réka-  1 ex 

 
 

 


